
Javno vprašanje
izvršnemu svetu skupščine
mesta Ljubljane

Predsedstvo OK SZDL Ljubljana Center je na 70. seji, 18. junija 1987
obravnavalo nekatere probleme prenove Stare Ljubljane. Ob tem |e
predsedstvo zahtevalo, da morajo zbori SML - zlasti po zadnjem vandal-
skem ravnanju na gradu - takoj razpravljati o usodi Ijubljanskega gradu.
Predsedstvo je bilo seznanjeno, da je bilo delegatsko vprašanje v zvezi z
Ijubljanskim gradom postavljeno prvič na 4. seji zbora občin SML (tega
sklica), dne 7. 10. 1986. Na to delegatsko vprašanje ni bilo odgovora.
Drugič je bilo delegatsko vprašanje zastavljeno na 7. seji, dne 25.12.1986
in sicer zakaj delegati niso dobili odgovora na prvo vprašanje. Tudi na to
drugo vprašanje doslej ni bilo odgovora.

Predsedstvu pa je znano, da so predvsem krajani KS Stara Ljubljana v
okviru socialistične zveze neštetokrat opozarjali in se spraševali, kaj bo z
gradom. Molk pristojnih organov na delegatska vprašanja in zadnje
vandalsko ravnanje, ki je povzrofiilo zelo veliko škode, sta močno vznemi-
rila člane predsedstva, zlasti še zato, ker so dobili na zadnji seji pojasnilo,
da bodo zbori SML razpravljali o gradu kompleksno v oktobru, torej v
najboljšem primeru šele čez pet mesecev.

Predsedstvo meni, da je tak odnos, do gradu neodgovoren: to neodgo-
vornost pa še povečuje več milijardna škoda v poročni dvorani na gradu.

Ker naši delegati očividno ne morejo priti do kvalificiranega odgovora
po redni delegatski poti, je predsedstvo OK SZDL Ljubljana Center
sklenilo. da vas javno in neposredno vpraša:

- Kaj se dogaja in kaj se ne dogaja na gradu?
- Koliko je bilo zbranih v zadnjih osmih letih sredstev prako proraču-

nov, SIS in združenega dela in kako so bila ta sredstva porabljena?
- Kolikšna sredstva so bila porabljena za ureditev in opremo poročne

dvorane?
- Kdo je bil dolžan zaščititi družbeno premoženje v poročni dvorani
- Kdo je neposredno iii materialno odgovoren za milijardno Skodo

zaradi vandalskega ravnanja, ki so ga odkrili Ijubljanski novinarji?
Predsedstvo z vso resnostjo zahteva odgovore na zastavljena vpraša-

.nja, hkrati pa ga zanima tudi, kakšna je usoda izpolnjevanja načrtov glede
nadaljnje prenove in dokončne ureditve Ijubljanskega gradu; ali Ljub-
Ijana sploh ima kakšno delovno telo, ki bdi nad zgradbo Ijubljanskega
gradu.

To javno vprašanje zastavljamo zaradi tega, ker so občani vse bolj
ogorčeni, zaradi vsega, kar se dogaja z Ijubljanskim gradom
UUBUANA, dne 25. junija 1987

PREDSEOSTVO OK SZDL UUBUANA CENTER

Pripis uredništva Dogovorov: Na dan ustanovitve Osvobodilne fronte slo-
venskega naroda, 27. aprila je bil grajski stolp brez slovenske zastave. Zavi-
hrala je šele okrog 14. ure.


